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§64 SBN2016/482

Svar på motion angående hastigheten vid rondellen på 
Göteborgsvägen 

Beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta att bifalla 
motionen.
 
Ärendet
Michael Plogell (Folkets Röst) har den 17 augusti 2016 lämnat i en motion angående 
hastighetsbegränsning i Bollebygds tätort. Kommunfullmäktige har den 13 oktober 2016 skickat 
vidare motionen för beredning till samhällsbyggnadsnämnden. Motionären skriver att det finns 
en felaktighet i hastighetsskyltningen i Bollebygds tätort som gör att den som kör in i samhället 
en viss väg aldrig kommer anmodas att sänka farten från 50 till 30 km/h inne i centrumområdet. 
Motionären föreslår att kommunen åtgärdar detta genom att sätta upp en 30-skylt.
 
Ekonomiska förutsättningar
Föreslagna åtgärder belastar befintlig driftsbudget för gata.
 
Bedömning
Samhällsbyggnadsförvaltningen känner till den inkonsekventa skyltningen. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen arbetar idag med en bashastighetsutredning för Bollebygds tätort 
som förväntas kunna ligga till grund för ändrade trafikföreskrifter avseende 
hastighetsbegränsningar i hela tätorten. Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer att problemet 
med felskyltning av hastigheten därigenom på längre sikt kommer få en permanent lösning 
genom ett övergripande och tydligt regeldokument.
Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer att som en kortsiktig lösning kan en 30-skylt sättas upp 
på den aktuella vägsträckningen i enlighet med motionärens förslag, i syfte att undanröja 
otydligheter och därigenom trafikrisker.
 
Förvaltningens förslag till beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta att bifalla 
motionen.
 
Beslutsgång
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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Ärendets beredning
Ärendet har handlagts och föredragits av VA-/gatuchef Jesper Pernheden.

Beslutsunderlag
 Svar på motion angående hastigheten vid rondellen på Göteborgsvägen
 Motion
 Protokoll

Skickas till
Kommunfullmäktige
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